
 
 

 
 

 

 23/08/2023 بيروت في    

 

     49002SD-23رقم التسجيل  –لوازم مختلفة   : الموضوع

 يحية الأجوبة التوض –أسئلة   :المرجع
  

 بالإشارة إلى الموضوع والمرجع المبينين أعلاه،

 ن الأحمرو، يود مصرف لبنان توضيح التالي والمبينة في اللالأسئلة الواردة من الشركاتبناءً على 
 

 ،ل.ل/50000/  :في المستندات المطلوبة ما هي قيمة الطابع المالي 13رقم   -1

 ،توقيع مع مصادقة من قبل كاتب العدلوكالة أو تفويض بال توضيح كامل - 3رقم  -2

 خليص معاملاتتكما يرجى امكانية طلب ارسال جميع المستندات المطلوبة كصورة و ليس طبق الاصل ,كونه يوجد صعوبة في  -3

 ،أصل أو صورة طبق الأصل بالدوائر الرسمية .

  ،كلا  .ة النسخ الاصليهل بامكانية ارسال نسخ عن الاوراتق الرسمية , و في حال رسيتّ المناقصة على شركتنا سيتم تزويدكم ب -4

1- We would like to get a sample of each item, since there are a lot of different qualities and 
packaging  

 

Please note that we have no samples,  
Let the company present what they have, 
If they like to check the dispensers they can so,  
But please inform ahead to prepare the necessary permits, 
 

2- Noting that there are some papers that could not be ready before a month time and that our iso 
certificate has expired and will not be renewed for the time being. 
 

As for the ISO Certification, kindly note that it is not mandatory, 
 

3- Are we supposed to send all of the listed documents that were sent earlier again in the envelop? 
 

According to BDL compliance procedures, if a supplier is compliant on DDMS, there’s no need to 
request updated documents, 
 

4- They are as follows: 
8 
9  
10 
11 
12 
14 
20  we may not do it 
Iso will not be done 
 
Please specify which ones are mandatory? 
Please note 8,9,10,12,14 Are mandatory 

 
 

 .شاكرين تعاونكم

      


